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Kent merkezinde bir otelin konferans salonunda düzenlenen çalış-
tayda konuşan Vali Hamza Aydoğdu, Aksaray'ın tarım ve hayvancılığıyla, 
turizm ve sanayisiyle hızla geliştiğini, güzelleştiğini söyledi.Aksaray'da 
siyasiler, bürokratlar, belediye, üniversite ve sivil toplum kuruluşları el 
ele vererek marka şehir kapsamında çeşitli çalışmalar yapıldığını anla-
tan Aydoğan, şunları kaydetti:"Aksaray'ın çok güzel 
değerleri var. Amacımız, Aksaray'daki in-
sanla- rın huzurlu bir şehir orta-
mın da geleceğe ilerlemelerini 

sağlamak. Burada 4 
aydır şunu görüyorum; 
Aksaray'ı, Aksaraylılar 
tanımıyor. Yani en 
temel problemimiz 
bu. Bir insan yaşadığı 
toprakları, şehri tanı-
ması gerekiyor. Çok 

güzel değerlerimiz var. 
Hem sanayide hem ta-

rım da hem de turizmde ve 
eği- timde. Biz bu değerleri Ak-
saraylı- lar olarak ne kadar biliyoruz. 
Aksaray bu de- ğerleriyle geleceğe nasıl taşınacak 
ve şu anda Aksaray'da yaşayan çocuklarımız, insanlarımız, Aksaray ile 
ilgili ne kadar farkındalar. Bununla ilgili güzel bir çalıştay yaptık. Umut 
ediyorum ki, bu çalıştay kısa, uzun ve orta vadede bizim eylem planları-
mıza yön verecek."Çalıştaya, AK Parti Aksaray Milletvekili Cengiz Ay-
doğdu, Belediye Başkanı Evren Dinçer, Aksaray Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yusuf Şahin, İl Emniyet Müdürü Murat Kolcu, ATSO Meclis 
Başkanı Fatih Tekin, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, AK 
Parti İl Başkanı Hüseyin Altınsoy ve çok sayıda davetli katıldı. 

 MARKA KENT 
Çalıştayı Düzenlendi 

ATSO ÖZBEKİSTANLI TEKSTİLCİLER İLE GÖRÜŞTÜ
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Tekstil Sektörü Firmaları ile Özbe-

kistan’ın Kaşkederya’da vilayetinde faaliyet gösteren Tekstil işletmeleri on-
line olarak düzenlenen toplantıda bir araya geldi. ATSO İhracat Destek 
Ofisi tarafından webinar programı üzerinden online olarak organize edi-
len toplantıya ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, 
Tekstil Firmaları ve Özbekistan’dan temsilciler katılım gösterdi. Toplantı 
hakkında açıklama da bulunan ATSO Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, yap-
tığı açıklama da; “Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası İhracat Destek Ofisi ta-
rafından geçtiğimiz ay içerisinde organize edilen iş birliği toplantısında 
sektörler düzeyin-
de toplantıların ya-
pılması kararı alın-
mıştır. Bu kararlar 
doğrultusunda Ak-
saraylı Tekstilci iş 
insanlarıyla Özbe-
kistanlı Yatırımcıla-
rı bir araya getire-
rek sektöre yönelik 
görüşmeler ger-
çekleştirdik. Yapı-
lan toplantı netice-
sinde Özbekistan Kaşkaderya Bölgesinde “Tekstil Expo Center” kurulması 
ve Aksaraylı Tekstilcilere yer tahsis edilmesi, Aksaray’da üretilen tekstil 
ürünlerinin Özbekistan’a ihracatına yönelik pazar desteği sağlanması, Kaş-
kaderya bölgesinde bulunan tekstil firmalarının teknik destek sağlanması 
ve Aksaraylı tekstilcilerin bölgeye bayilik, depo, showroom açmasında ko-
laylık imkânı oluşturulması noktasında görüş alışverişinde bulunduk. Bire 
bir tanışma ve firma sunumlarının yapıldığı toplantının ikili ilişkileri geliş-
tirmeye yönelik iyi bir başlangıç olmuştur. İnşallah Özbekistan’daki sektör 
temsilcileri ile çok güzel çalışmalar yaparak Aksaray’daki tekstil sektörü-
nün gücünü artıracağız” Dedi.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası, Konya Ticaret Odası, Chem-
nitz Ticaret Odasının Üye Hizmet Merkezi Projesinin tanıtım toplan-
tısı COVİD-19 nedeniyle zoom programı üzerinden gerçekleşirken, 
toplantıya Konya Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Öz-
türk, Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cü-
neyt Göktaş, Chemnitz Ticaret Odası Yönetim Kurulu Üyeleri ile 
Konya ve Aksaray’ın basın mensupları katılım gösterdi.Toplantının 
açılış konuşmasını yapan Konya Ticaret Odası Başkanı Selçuk Öz-
türk, yaptığı açıklama da; “ Üyelerinin sürdürülebilir rekabet gücü-
nün ve kurumsal vizyonunun artırılması, bölge ve Türkiye ekono-
misinin dünya ölçeğinde geliştirilmesi vizyonu ile yola çıkan Konya 
Ticaret Odası, Avrupa Birliği'nin finansal desteği ile “Üye Hizmet 
Merkezi” projesini geliştirmiştir.Bu projenin temel amacı, Konya Ti-
caret Odası ve Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası’nın hizmet kapasi-
tesinin artırılması ve böylece üyelere daha iyi hizmet verebilmele-
rini sağlamaktır. Konya Ticaret Odası, Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası ve Almanya’dan Chemnitz Ticaret ve Sanayi Odası’nın ortaklı-
ğında gerçekleştirilen proje ile Konya Ticaret Odası’nda ve Aksaray 
Ticaret ve Sanayi Odası’nda ayrı ayrı ‘Üye Hizmet Merkezi’ kuruldu. 
Üye Hizmet Merkezi’nin misyonu, Konya ve Aksaray bölgesinde fa-
aliyet gösteren iş adamları ve sanayicilerin Odaların faaliyetleri ve 
iş dünyasına ilişkin farklı alanlarda bilgi ve destek alabilecekleri ve 
ayrıca ulusal düzeyde bu alanda etkili bir hizmet sağlayıcı modeli 
oluşturan bir İş Geliştirme ve Destek Masası olmaktır.

Konya - Aksaray

ÜYE HİZMET MERKEZİ
Hayata Geçirildi

ÇALIŞMALARA BAŞLADI
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odasının 2020 yılında 

hizmete açmış olduğu Dış Ticaret Destek Ofisi res-
men faaliyete başladı.

Konu hakkında açıklama yapan ATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da 
“Aksaray’ın ve Odamızın Dış Ticaret noktasındaki ek-
sikliğini gidermek adına 2020 yılında faaliyete ge-
çirmiş olduğumuz dış ticaret destek ofisimiz perso-
nel alımımız neticesinde resmen faaliyetlerine baş-
lamıştır. Dış Ticaret Destek Ofisi kapsamında, Üyele-
rimiz Dış Ticarete Yönlendirilecek, Dış Ticaret hak-
kında bilgi verilecek ve uluslararası Pazar araştır-
maları üyelerimizin bilgilerine sunulacaktır. Ticaret 
Bakanlığı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Oda-
mızın iş birliği projesinin meyvelerini ilerleyen dö-
nemde alacak ve Aksaray’ın bu alandaki gücünü ar-
tıracağız. İhracat ve Dış Ticaret destek ofisimiz için-
de bulunduğumuz ortam şartlarından dolayı rande-
vu sistemi ile çalışacak ve destek isteyen tüm üye-
lerimize yol gösterici olacaktır. Organize Sanayi Böl-
gemize ve ilimiz sanayisine artan talepler önümüz-
deki yıllarda dış ticarete olan ilgiyi daha fazla artı-
racaktır. Bu kapsamda üyelerimizin menfaatlerini 
düşünerek hayata geçirdiğimiz dış ticaret ve ihracat 
destek ofisimizin şehrimize ve üyelerimize hayırlı ol-
masını diliyor, dış pazarlara açılmak isteyen tüm 
üyelerimizi odamıza davet ediyoruz”Dedi.

ATSO DIŞ TİCARET OFİSİ



Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklı-
oğlu, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve bazı bakanların katılımıyla 
TOBB İkiz Kuleler'de düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası'nın açılışın-
da yaptığı konuşmada, “Sizin önderliğinizde başlatılacak, cesur ve ezber 
bozan, yeni bir yapısal reform hamlesi, küresel rekabette bizi öne çıkara-
caktır. Bu noktada son olarak şunu vurgulamak isterim. Mevzuata ilişkin 
yapılacak reformlarda, eskiden olduğu gibi, kamu-özel sektör diyalog me-
kanizmalarının kurulması ve sin her zaman vurguladığımız istişarenin güç-
lendirilmesi çok faydalı olacaktır” dedi. TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklı-
oğlu'nun ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, Hazine ve Maliye 
Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Ticaret Ba-
kanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Ka-
raismailoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla TOBB İkiz Ku-
leler Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla gerçekleştirildi. 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu konuşmasında, Ekonomi Şuralarını 
2003 yılında Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın talimatı ile başlattıklarını hatırla-
tarak, “O zamandan bu yana hep yanımızda oldunuz. Bu salonda çok ha-
yırlı müjdeler verdiniz. Biliyorsunuz, bu sene pandemi nedeniyle Genel 
kurul yapamadık. Ama sağolun, sorunlarımızı dinlemek, çözüm yolları üze-
rine istişare etmek üzere, Türk iş dünyasının kalbine hoş geldiniz” dedi Şu-
rayı 81 il ve 160 ilçeden, bölgelerinin kanaat önderleri olan, Oda ve Borsa 
Başkanları, TOBB Delegeleri, Kadın ve Genç girişimciler ile Genel Sekre-
terler olmak üzere yaklaşık 3 bin kişinin izlediğini söyleyen Hisarcıklıoğlu, 
“Pandemi sürecinde hepsi yoğun bir mesai harcadılar. İllerin ve ilçelerin 
sorunlarını çıkardılar, öneriler hazırladılar. Yerelde hangi ekonomik sıkın-
tılar yaşanıyorsa, hep- sini tespit ettiler. Gece yarıla-
rına kadar üyele- riyle istişare ettiler. Ta-
lepleri bize ak- tardılar. Biz de, acil ya-
pılması ge- rekenleri, saat kaç 
olursa olsun Bakanlarımı-
za ilettik. Tabandan tavana 
müthiş bir çalışma ortaya 
koyduk. Camiamızla 
gurur du- yuyorum. Hepsine 
ayrı ayrı teşekkür ediyo-
rum” şek- linde konuştu. Hi-
sarcıklıoğ- lu, Şura için tüm so-
runları ve önerileri bir araya 
getirdiklerini, il bazında ve ayrıca ba-
kanlıklara göre tasnif ettiklerini söyledi. 
“Sizin aramızda olma- nız, hem bürokrasinin çarkla-
rını işletmek, hem de sürdürdüğümüz mücadelede yalnız olmadığımızı gör-
mek açısından, bizim için çok değerli” diyen Hisarcıklıoğlu, “Dile getirdiği-
miz pek çok önerinin, sizin liderliğinizde hayata geçtiğini gördük. Bugün 
gündeme getireceğimiz konularda da, geçmişte olduğu gibi, çözüm getire-
ceğinize inanıyoruz” dedi. Bununla ilgili pek çok örneği birkaç ayda yaşa-
dıklarını anımsatan Hisarcıklıoğlu, “Kısa çalışma ödeneği başta olmak 
üzere, firmalarımızın üzerindeki istihdam yüklerini azalttınız. İç Piyasaya 
destek için, vergi indirimleri gerçekleştirdiniz. Kredi Garanti Fonu’nun ke-
falet kapasitesini 2 katına çıkardınız. Kamu bankaları vasıtasıyla işletme-
lerimize düşük maliyetli kredi imkanı sundunuz. Yine bu vesileyle, Sayın 
Bakanlarımıza da tüm bu icraatlar için ayrıca teşekkür ediyorum. Sağol-
sunlar, ne zaman arasak, hep görevlerinin başındalar. Gece yarısı bile ça-
lışıyor, ihtiyaç duyduğumuz her an yanımızda oluyor, sorunlarımızı çözü-
yorlar. Bu vesileyle size ve şahsınızda tüm bakanlarımıza, emek ve gay-
retlerinizden dolayı, camiam adına ve Türk özel sektörü adına, en içten te-
şekkürlerimizi sunuyorum” şeklinde konuştu.Hisarcıklıoğlu, tüm dünyanın 
yeni bir dönemin arifesinde olduğunu, bu yeni döneme her yönüyle hazır 
hale gelmeleri gerektiğini söyledi. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin 
genel kurullarına, şuralarına ve çeşitli etkinliklerine katılmaya özel önem 
verdiklerine dikkati çeken Erdoğan, "Ülkemizin asırlık rüyası olan yerli oto-
mobil için babayiğit aradığımda hemen sizler çıkıp bu işe talip oldunuz. Mil-
letimizin huzurunda verdiğiniz sözü yerine getirerek adım adım Türkiye'nin 
otomobili projesini hayata geçirdiniz. İnşallah bu güzel projeyi yine sizler-
le birlikte neticeye ulaştıracağız. Aynı şekilde şehit Başbakan Adnan Men-
deres'in acı hatırası sebebiyle adı yaslı adaya çıkan Yassıada'yı sizlerle bir-
likte demokrasi ve özgürlükler adası haline getirdik." değerlendirmesinde 
bulundu. Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu sene koronavirüs salgını sebebiyle 
her konuda olduğu gibi iş dünyasıyla hasbihallerinde de farklı bir dönem 
geçirdiklerini belirterek, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin bu yılki 
genel kurulunun ertelendiğini hatırlattı. Kendilerinin de bu durum sebe-

biyle video konferans aracılığıyla da olsa iş dünyasıyla bir araya gelmek is-
tediklerinin altını çizen Erdoğan, "Önce ekranları başından bizi izleyen ar-
kadaşlarıma, şu anda Kovid-19'a yakalanmış olan içinizde birçok arkada-
şım var, hepsine Allah'tan şifalar diliyorum, geçmiş olsun diyorum. Rab-
bim en kısa zamanda inşallah tüm mesai arkadaşlarınıza kavuşmayı da 
nasip etsin. 'Bu da geçer ya Hu" diyoruz, inşallah bu da geçecek." dedi. Eko-
nominin kalbinde faaliyet gösteren oda ve borsa temsilcilerinin 81 il ve 160 
ilçede iş dünyasının nabzını en güzel şekilde yansıttıklarına inandığını 
ifade eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini şöyle sürdürdü: "Bu arada 
özellikle yüksek faiz sebebiyle üretimin, ticaretin, ihracatın, istihdamın 
temsilcileri olan sizler sahada yaşananların tercümanı olarak karar veri-
cilere yol gösteriyor, ışık tutuyorsunuz. Zira yüksek faizin nelere mal oldu-
ğu ortada. Yüksek faizle bizler gerçek anlamda yatırım yapabilir miyiz? Siz-
ler bu işin içindesiniz. İstihdam üretebilir miyiz? Mümkün değil. Peki üre-
tim yapabilir miyiz? O da mümkün değil. Peki ihracata yönelik ciddi adım-
lar atabilir miyiz? O da mümkün değil. Öyleyse bizim bu noktada çok daha 
dikkatli olmamız lazım ve yüksek faize yatırımcımızı ezdirmememiz gere-
kiyor. Bunun için ekonomiyle ilgili her konuda iş dünyamızla ve onların 
temsilcileri olan sizlerle istişare etmeye özel önem veriyoruz. Aldığımız 
tüm kararlarda, attığımız tüm adımlarda sizlerle birlikte oluşturduğumuz 
ortak akıldan faydalanıyoruz. Sektörlerimizin ve şehirlerimizin sorunları-
nı, taleplerini, beklentilerini sizlerle birlikte konuşuyor, tartışıyor ve birlik-
te çözüm yolları geliştiriyoruz." Türkiye'nin son 18 yıldır büyük mesafe kat 
ettiği demokrasi ve kalkınma yolculuğunda 365 oda ve borsanın lokomotif 
vazifesi gördüğünü vurgulayan Erdoğan, "Her oda ve borsamız kendi üye-
lerine çağın gerektirdiği en ileri hizmetleri vermenin yanında Türk ekono-
misine de çok önemli katkılarda bulundu. Ben birçok sanayici, birçok iş 
adamlarımızla oturup konuştuğumuzda hepsi nasıl battığını, nasıl bittiğini 
anlatırken hep bana şunu söylerlerdi, neydi o? 'Beni faiz batırdı, beni faiz 
bitirdi, şu kadar faiz ödedim, şu kadar faiz ödüyorum' bunu söyleyen in-
sanlara zulmetmek var mıdır. İnşallah biz bunları da tersine çevireceğiz, 
bundan sonra da sizlerin azmi, çalışkanlığı, dirayeti ve kabiliyetiyle önü-
müze çıkartılan engelleri birer birer aşarak hedeflerimize doğru yürüme-
ye devam edeceğiz." değerlendirmesinde bulundu. Yüksek faizden arındı-
rılmış, istihdamdan finansmana, özellikle nakit akışından teşviklere kadar 
ihtiyaç duyulan çok sayıda destek paketini hayata geçirdiklerini belirten 
Erdoğan, bugüne kadar uygulanmış en büyük kredi paketleri, Kredi Garan-
ti Fonu kefaletleri ve istihdam teşviklerinin de bu dönemde başlatıldığını 
dile getirdi. Salgından olumsuz etkilenen onlarca sektörde vergi ve prim-
leri 6 ay ertelediklerini anlatan Erdoğan, birikmiş kamu alacaklarına uzun 
vadeli yapılandırma getirdiklerini, bununla ilgili kanunun da Mecliste 
kabul edildiğini anımsattı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Şimdi önümüzde yeni 
bir dönem var. Artık çok daha güçlü bir şekilde üretime, yatırıma, istihda-
ma ve ihracata odaklanmamız gerekiyor. El birliğiyle bu sıkıntılı dönemi de 
tıpkı öncekiler gibi geride bırakıp inşallah büyük ve güçlü Türkiye hedefine 
ulaşacağız. Sizlerden müteşebbisimizin, üreticimizin yanında bir Cumhur-
başkanına ve yönetime sahip olduğunuzu asla unutmadan gayretinizi ar-
tırmanızı, azminizi güçlendirmenizi istiyorum." diye konuştu. Türkiye ola-
rak reformlar ve başarılarla dolu sürdürülebilir büyümeyi politikalarının 
merkezine aldıkları 18 yılı geride bıraktıklarına işaret eden Erdoğan, top-
yekün kalkınma anlayışıyla 81 vilayetin tamamında her haneye ve insana 
dokunan hizmetler gerçekleştirdiklerini söyledi.

Piyasa ekonomisi anlayışıyla, rekabeti esas alan şeffaf ve öngörülebi-
lir politikalarla Türkiye'yi kalkındırıp güçlendirdiklerini dile getiren Erdo-
ğan, şöyle devam etti: "Bugün yaptığımız gibi her kesimle istişare halinde 
olmaya özel ehemmiyet verdik. Türkiye tarihinin en büyük demokrasi ve 
kalkınma hamlesi bizim dönemimizde başladı. Milli gelirimizi 236 milyar 
dolardan 950 milyar dolara, ihracatımızı 36 milyar dolardan 152 milyar do-
lara çıkardık. Kişi başına düşen milli gelirimizi 12 bin 500 dolara kadar yük-
selterek ülkemizi üst-orta gelirli ülkeler grubuna dahil etmiştik. Ülkemize 
gelen doğrudan yatırımlar 138 milyar doları bulmuştu. Yüzde 32 olan enf-
lasyon oranını yüzde 4'lere kadar indirmiş, faizleri tarihin en düşük sevi-
yelerine getirmiştik. Ülke ve millet olarak 2023 hedeflerimize doğru emin 
adımlarla yükselirken bir anda içeride ve dışarıda büyük bir saldırı dalga-
sıyla karşılaştık. Gezi olayları ile başlayıp sınırlarımızın kuşatılmasına, 
darbe girişiminden ekonomimize kurulan tuzaklara kadar bütün bunlara 
uzanan bu saldırıların hepsini de hamdolsun birer birer boşa çıkardık. 
Maruz kaldığımız saldırılar sebebiyle tüm gücümüzle istiklal ve istikbal 
mücadelemize yoğunlaşırken, yatırımları ve ekonomiyi de ihmal etmedik. 
Bu tarihi mücadele döneminde bile Türkiye'yi yüzlerce büyük proje ile do-
nattık." Erdoğan, kendini savunmanın ötesinde bölgesel ve küresel bir güç 
olma yolunda çok önemli adımlar attıklarına işaret ederek, "Yapılamaz de-
nilen nice harekatları yaptık, imkansız denilen nice başarılara imza attık. 

Güçlü sanayi altyapımız, zengin insan kaynağımız ve yeniliğe odaklı çalış-
kan girişimcilerimiz sayesinde her zorluğu aşacak yeni yollar bulduk. Sa-
vunma sanayinde ülkemizin geldiği yer, tüm dünyada hayranlıkla takip edi-
liyor." dedi. İstanbul'a kazandırdıkları üçüncü havalimanının Türkiye'nin 
2053 vizyonunun en önemli altyapılarından biri olduğunu vurgulayan Er-
doğan, şunları kaydetti:Recep Tayyip Erdoğan, sanayi ve ticaret sektörün-
deki adımlarla hizmet sektörleri toplamında ciro endeksinin eylül ayında 
yıllık yüzde 26,2 arttığını belirtti. Bütün bunlarla beraber salgının yol açtığı 
ve halen devam eden kimi zorluklara rağmen yılı da pozitif büyümeyle bi-
tireceklerine inandığını ifade eden Erdoğan, "Fiyat is-
tikrarını ve finansal istikrarı birlikte sağla-
yacağız. Bunun için enflasyonla mü-
cadele de en önemli önceliği-
mizdir. He- defimiz bir an 
önce tek haneli enflas-
yon ra- kamlarına 
ulaşmak- tır. Mali di-
siplini ko- ruyarak, 
kamu fi- nansman ka-
litesini ar- tırarak, ya-
pısal ve mikro re-
formları hayata geçi-
rerek, deği- şim çizgimiz-
den sapma- yarak büyüme 
ve istihdam odaklı bir anlayış-
la yolumuza devam edeceğiz." 
diye konuştu. Önlerin- deki sorunları, piyasa eko-
nomisi kurallarına uygun şekil- de çözeceklerini vurgulayan Erdo-
ğan, şu değerlendirmelerde bulundu: "Salgının önüne geçmek için aldığı-
mız tedbirlerin yol açtığı sıkıntıların elbette farkındayız. Devlet olarak eli-
mizdeki imkanları sonuna kadar kullanarak bu sıkıntıları azaltmanın gay-
reti içindeyiz. İnşallah önümüzdeki yıl tüm bu zorlukları geride bırakmış 
olarak bugünleri acı bir tebessümle yad edeceğiz. Sorumluluğumuzun 
ağır olduğunu biliyoruz ama milletimize olan güvenimiz, enerjimiz, şevki-
miz, azmimiz daha da büyüktür. Ülkemizi bugünkü bölgesel ve küresel li-
derlik seviyesine sizlerle birlikte getirdik. İnşallah yaşadığımız sıkıntıları 
yine sizlerle birlikte aşacak, hep birlikte büyük ve güçlü Türkiye hedefine 
ulaşacağız." Erdoğan, oda ve borsa başkanlarıyla bir araya gelmekten duy-
duğu memnuniyeti de ifade ederek, iş dünyasına, esnaf ve sanatkarlara, 
üreticilere, tüm sektörlere hayırlı ve bol kazançlar diledi. Açılış konuşma-
larının ardından TOBB ETÜ Hatıra Ormanı’na Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan adına çınar ağacı dikildi. Ağaç dikimini TOBB ETÜ Rektörü Yusuf 
Sarınay tarafından gerçekleştirildi .

İç Anadolu Bölgesinde en çok demiryoluna Aksaray’ın ihtiyaç duydu-
ğunun dile getirildiği ekonomi şûrası hakkında açıklama yapan ATSO Baş-
kanı Göktaş, yaptığı açıklama da; “Dünya’yı etkisi altına alan Covid-19 Pan-
demisi nedeniyle bu yıl TOBB Ekonomi Şûrası Webinar Programı üzerinden 
online olarak yapılmıştır. Şura’da Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan ve TOBB Başkanımız M.R ifat Hisarcıklıoğlu ülkemizin ekonomisi 
ve iş dünyasına yönelik olumlu mesajlar verirken, Aksaray’ın da demiryolu 
ihtiyacı dile getirilmiştir. Ulukışla-Aksaray demiryolu bağlantısının en kısa 
sürede hayata geçirilmesi noktasında attığımız adımlar her geçen gün 
meyvelerini vermeye başlamış ve her platformda dile getirilmeye başlan-
mıştır. Yatırım ve Güven ortamının yeniden inşa edileceği bir döneme gir-
meye başladığımız bu dönemde Aksaray’ın demiryolu ihtiyacı karşılanır 
ise İç Anadolu’da Türkiye’nin en büyük OSB kentlerinden birisi Aksaray’da 
olacaktır. Yerli ve Yabancı Yatırımcılar Aksaray’ı artık cazibe merkezi gör-
meye başlamışlardır. Durum böyle iken demiryolunun Aksaray’a bağlan-
ması durumunda Türkiye’de yeni bir sanayi kentinin temelleri atılacak ve 
özellikle yabancı yatırımcılar Ülkemizin ve Aksaray’ın imkanlarından fay-
dalanacaktır. Bu kapsamda Ekonomi Şûrasında şehrimizin ihtiyacı olan de-
miryolunun dile getirilmesinden dolayı TOBB Başkanımıza şükranlarımızı 
sunuyoruz. İnşallah Aksaray en kısa sürede Sayın Valimiz, Milletvekilleri-
miz, Belediye Başkanımız, Sivil Toplum Kuruluşu Başkanlarımızın gayret 
ve çalışmalarıyla Demiryoluna kavuşacaktır. Şûrada çıkan mesajların ül-
kemize ve iş dünyamıza hayırlar getirmesini diliyorum” Dedi.

Türkiye Ekonomi Şurası 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın katılımıyla TOBB’da yapıldı

TOBB EKONOMİ ŞÛRASINDA 
DEMİRYOLU DİLE GETİRİLDİ



Aksaray T�caret ve Sanay� Odasının, 
Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� �le 
T�caret Bakanlığı arasında �mzaladığı 
protokol kapsamında oda h�zmet b�nası 
�çer�s�nde �hracatçı destek ofis� kuruldu.

T�caret Bakanlığının 100 Günlük 
eylem planı kapsamında yer alan 
T�caret ve Sanay� Odaları bünyes�nde 
�hracat destek ofis� kurulması eylem�n� 
yer alması net�ces�nde harekete geçen 
Aksaray T�caret ve Sanay� Odası, TOBB 
�le �mzaladığı protokol kapsamında oda 
h�zmet b�nası �çer�s�nde �hracat destek 
ofis�n�n hazırlıklarını tamamladı. Konu 
�le �lg�l� açıklama yapan ATSO Yönet�m 
Kurulu Başkanı Cüneyt GÖKTAŞ, yaptığı 
açıklama da “13 Kasım 2018’de Türk�ye 
Odalar ve Borsalar B�rl�ğ�nde T�caret 
Bakanımız Ruhsar PEKCAN 
�le TOBB Başkanımız M. 
Rıfat HİSARCIKLIOĞLU 
tarafından �mzalanan 
protokol kapsamında 
Odalarda �hracat destek 
ofisler�n�n kurulması 
planlanmıştır. İhracat 
Destek Ofisler�n�n 
kurularak mevcut 
�hracatçıların 
b�lg�lend�r�lmes� ve 
�hracatın artırılması 
amaçlanmakta 
olup ayrıca yen� 
�hracatçılarında 
ortaya çıkarılması 

planlanmaktadır. Aksaray T�caret ve 
Sanay� Odası olarak b�zlerde �hracat 
destek ofis�n�n kurulması noktası TOBB 
�le b�r protokol �mzalamış bulunuyoruz. 
İmzaladığımız protokolün amacı Odamızın 
�hracatçı sayısının artırılab�lmes� ve mevcut 
�hracatçıların b�lg�lend�r�lmes�n� tem�nen 
sürekl� ve düzenl� �let�ş�me dayalı b�r 
b�lg�lend�rme h�zmet�n�n sunulduğu İhracat 
Destek Ofis�n�n kurulmasıdır. Türk�ye’n�n 
stratej�k olarak merkez� konumunda 
bulunan ve her geçen gün sanay�s� �le 
ön plana çıkmaya başlayan şehr�m�zde 
böyle b�r ofis�n kurulması üyeler�m�ze 
büyük katkı sağlayacaktır. Bu anlamda 
hazırlıklarını tamamladığımız �hracat 
destek ofis�n�n üyeler�m�ze ve şehr�m�ze 
hayırlı olmasını temenn� ed�yorum” ded�. 

D
ünya ve ülke genel�nde en büyük 
markaların üret�m merkezler� 
hal�ne gelen Aksaray’da yatırım-

larda her geçen gün artış göstermekted�r. 
Gelecek Türk�ye’n�n sanay� kent� olma 
yolunda �lerleyen ve Anadolu’nun kalb� 
konumundak� Aksaray’da S�v�l Toplum 
Kuruluşlarının başında gelen Aksaray 
T�caret ve Sanay� Odası yaptığı proje ve 
çalışmalar �le şehr�n t�caret�ne ve sanay�-
s�ne büyük katkılar sunmaktadır. 

2018 yılında üyeler�n takd�r� �le Yö -
net�m Kurulu Başkanlığına seç�len Cü-
neyt Göktaş ve Yönet�m Kurulu Üyeler� 
Aksaray’ı t�caret merkez� ve sanay� kent� 
yapma yolunda attığı adımlar �le adın-
dan söz ett�rmeye devam etmekted�r.

 

Aksaray’a yatırım yapan 
kazanır

Mevcut Organ�ze Sanay� Bölges�nde-
k� Yerl� ve Yabancı Dünya’nın en büyük 
firmalarına ev sah�pl�ğ� yapan Aksaray, 
her alanda yatırımcılar �ç�n bulunmaz 
b�r şeh�rd�r. Büyük sanay� kentler�nde 
yaşanan sıkıntıların yaşanmadığı, yatı-
rımcıların her noktada kazandığı Aksa-
ray son yılların en büyük yatırımcıla -
rının da gözdes� hal�ne gelm�şt�r. Mer-
cedes Benz, Sütaş, Col�n’s, LC Wa�k�k�, 
Doğuş Çay g�b� Türk�ye’n�n en büyük 
firmalarının üret�m yerler� olan şeh�rde 
S�v�l Toplum Kuruluşlarının öncü Ku -
ruluşu olan Aksaray T�caret ve Sanay� 
Odası bu noktada yatırımcılar �le b�re 
b�r görüşerek Aksaray’a yatırım yapma-
nın nedenler�n� açıklıyor.

ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, ya-
tırımcılara yaptığı çağrıda, “B�z�m Ak-
saray’a yatırım noktasında açıkladığı-
mız tüm konuları, yatırımcılar detaylı 
olarak fiz�b�l�te ett�kten sonra nedenl� 
doğru olduğunu b�lerek Aksaray’a yatı-
rım kararı almaktadırlar. İşte bu nokta-
da tüm yatırımcılarımıza seslen�yorum. 
Aksaray’a gel�n ve Aksaray’da yatırım 
yapmanın doğruluğunu s�zlerle payla-
şalım. B�z�m b�r sloganımız var “Gelecek 
Türk�ye’n�n Sanay� Kent�n� Aksaray’da 
İnşa Ed�yoruz” d�ye bu sloganımızdan 
yola çıkarak çalışmalar yapacağımızı d�-
le get�rmek �st�yorum” Demekted�r.

Demiryolu Aksaray’ın en 
büyük  ihtiyacıdır

Tarım, Hayvancılık, Sanay�, T�caret 
g�b� her alanda büyük �vmeler kazanan 
yatırımcıların caz�be merkez� hal�ne ge-
len Aksaray’da göze batan en büyük 
�ht�yaç olarak Dem�ryolu çıkmaktadır. 
Bu noktada Aksaray T�caret ve Sana-
y� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Cü-
neyt Göktaş, şehr�n s�yas�ler�n�, kamu 
kurum ve kuruluşların �darec�ler�n� ve 
S�v�l Toplum Kuruluşlarını harekete 
geç�rerek çalışmalar yapmakta Anka-
ra’da sürekl� olarak görüşmeler gerçek-
leşt�rmekted�r. Yıllardır Aksaray’ın en 
büyük hayal� olan Dem�ryolu’nun b�r 
an önce �hales�n�n yapılması ve hayata 
geç�r�lmes� �ş dünyası ve kamuoyunun 
en büyük d�leğ�d�r. Yurt �ç�nden ve yurt 

dışından yatırımcıların şehre olan �lg�s� 
dem�ryolu �le b�rl�kte daha fazla artacak 
ve Aksaray’ın yukarda bel�rt�len Orta 
Anadolu’da Sanay� Kent� Doğuyor slo-
ganı hayat bulacaktır.

Güçlü Aksaray için 
ilçelerimize OSB’ler 
kurulacak

Oda tarafından Aksaray’ın çehres�n� 
değ�şt�recek adımlar atılmakta ve pro-
jeler�n hayata geç�r�lmes� �ç�n raporlar 
hazırlanmaktadır. Bu kapsamda Aksa-
ray Val�l�ğ� başkanlığında Ortaköy, Es-
k�l ve Sultanhanı’nda Organ�ze Sanay� 
Bölgeler� Kurulması, Tarım sektöründe 
�vme kazandırılmak �ç�n Seracılık Or-
gan�ze Sanay� Bölges� �nşa ed�lmes� ve 
Türk�ye’n�n en ver�ml� güneş ışıkla -
rının düştüğü olan Aksaray’a Enerj�s� 
�ht�sas OSB bölges� kurulması �ç�n fiz�-
b�l�te raporları hazırlanmıştır. Bu kap -
samda �lçeler�m�ze OSB kurulması �ç�n 
g�r�ş�mler başlatılmıştır.

ORTA ANADOLU’DA BİR 
SANAYİ KENTİ DOĞUYOR
Türk�ye’n�n stratej�k olarak merkez� konumunda bulunan Aksaray, Kuzey’� Güney’e, Doğu’yu 
Batı’ya bağlayan karayolları �le hızla gel�şen b�r sanay� kent�ne doğru �lerlemekted�r

Aksaray’ın en büyük S�v�l Toplum Kuruluşu olan 
Aksaray T�caret ve Sanay� Odası pandem� dönem�n�n 
ülkem�zde görülmeye başlandığı mart ayından bu yana 
sanay�, tur�zm, t�caret, sağlık, teşv�k ve destekler g�b� 
onlarca alanda yaptığı yüzlerce paylaşımla kamuoyu ve 
�ş dünyasını b�lg�lend�rd�. 

Devlet�n ve kurumların attığı adımları anlık olarak 
sosyal medya hesaplarından üyeler ve vatandaşlarla 
paylaşan ATSO, tüm kes�mler tarafından takd�r 
toplamaya devam ed�yor. 

Konu hakkında açıklamada bulunan ATSO Yönet�m 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da; 
“Aksaray T�caret ve Sanay� Odası olarak üyeler�m�ze 
ve vatandaşlarımıza olan sorumluluğumuzdan yola 
çıkarak pandem� dönem�n�n ülkem�zde etk�s�n� 
göstermeye başladığı andan �t�baren her gün 
onlarca b�lg�y� üyeler�m�ze ve vatandaşlarımız �le 
paylaştık. Devlet�m�z�n, Kamu Kurumlarımızın, 
S�v�l Toplum Kuruluşlarımın, Türk�ye Odalar 
ve Borsalar B�rl�ğ�m�z�n �ş dünyamız ve sosyal 
alanda attığı gerekl� tüm adımları anlık olarak 
üyeler�m�z �le paylaştık.  Sanay�’den, Tur�zm’e, 
Hayvancılıktan, Tarıma gerek �ş dünyamızı 
�lg�lend�ren konularda gerekse sağlık alanında 
açıklanan ve atılan tüm adımları en hızlı şek�lde 
duyurusunu yaparak üyeler�m�z� ve kamuoyunu 
b�lg�lend�rd�k. Özell�kle Devlet�m�z�n pandem� 
dönem�nde �şletmeler�m�ze yönel�k olarak 
çıkarmış olduğu destek ve teşv�kler� �ved� 
b�r şek�lde üyeler�m�ze �leterek Aksaray’da 
yüzlerce �şletmem�z�n teşv�k ve desteklerden 
faydalanmasına aracılık etme �mkânımız 
oldu. Üyeler�m�zden ve vatandaşlarımızdan 
gelen ger� b�ld�r�mler şahsımı ve yönet�m 
kurulumu son derece mutlu etmekte daha 
az�m ve �nançla çalışmalarımıza ves�le 
olmaktadır. Anlık olarak duyurularımızın 
yapıldığı Aksaray T�caret ve Sanay� 
Odamızın sosyal medya hesaplarını ve 
mob�l uygulamasını �ş dünyamızdan 
�nd�r�lmes�n� ve tak�p ed�lmes�n� 
buradan talep ed�yorum. B�zler�n 
en büyük görevler�nden b�r�s� de 
haberleşme noktasıdır ve b�z bu 
noktada en �y� şek�lde üyeler�m�ze 
ve vatandaşlarımıza h�zmet etmeye 
devam edeceğ�z” ded�. 

PANDEMİ 
DÖNEMİNDE 25 
MİLYON TL KREDİ  
DESTEĞİ SAĞLANDI
Pandem� dönem� �çer�s�nde Türk�ye Odalar ve Borsalar 

B�rl�ğ� Başkanı M.R�fat H�sarcıklıoğlu tarafından açıklanan ve 
Oda tarafından sağlanan kaynakla TOBB Nefes kred�s� tutarı 
Üyeler tarafından kullanılarak toplamda 25 M�lyon TL’l�k b�r 
kred� desteğ� sağlanarak Pandem� dönem�nde �ş dünyasının 
yanında olmuştur. 

Pandemide ATSO 
dijitalleşmeye önem verdi

Dünya’da yaşanan ve Ülkem�zde Mart ayından �t�baren 
görülmeye başlanan Cov�d-19 Pandem�s�n�n hızla yayılması 
net�ces�nde adımlar atan Aksaray T�caret ve Sanay� Odası, 
Vatandaşların ve Üyeler�n sağlığı açısından d�g�talleşmeye g�derek 
Onl�ne Belge, Onl�ne T�caret S�c�l, Onl�ne A�dat Ödeme, Mob�l 
Uygulamayı hayata geç�rerek, h�zmet b�nasına gelmeye gerek 
kalmadan �şlem yapılab�lmey� sağladı. Aynı zamanda Sosyal Medya 
Kanalları, SMS ve Ma�l s�stemler�yle üyelere anlık b�ld�r�mler sağlayarak 
Pandem� Dönem�n� en sağlıklı şek�lde yürütülmes�ne olanak sağladı.

Bu projen�n temel amacı, Konya T�caret Odası 
ve Aksaray T�caret ve Sanay� Odası’nın h�zmet 
kapas�tes�n�n artırılması ve böylece üyelere daha 
�y� h�zmet vereb�lmeler�n� sağlamaktır. Konya 
T�caret Odası, Aksaray T�caret ve Sanay� Odası ve 
Almanya’dan Chemn�tz T�caret ve Sanay� Odası’nın 
ortaklığında gerçekleşt�r�len proje �le Konya T�caret 
Odası’nda ve Aksaray T�caret ve Sanay� Odası’nda 
ayrı ayrı ‘Üye H�zmet Merkez�’ kuruldu. Üye H�zmet 
Merkez�’n�n m�syonu, Konya ve Aksaray bölges�nde 
faal�yet gösteren �ş adamları ve sanay�c�ler�n 
Odaların faal�yetler� ve �ş dünyasına �l�şk�n farklı 
alanlarda b�lg� ve destek alab�lecekler� ve ayrıca 
ulusal düzeyde bu alanda etk�l� b�r h�zmet sağlayıcı 
model� oluşturan b�r İş Gel�şt�rme ve Destek 
Masası olmaktır. Üye H�zmet Merkez� Odanın üye 
�le temas eden �lk noktası olacaktır. Burada amaç 
Müşter� İl�şk�ler� Yönet�m S�stem�n� uygulayarak 
üye talepler�n�n mümkün olduğunca serv�slere 
çıkmadan Üye H�zmet Merkez�’nde hızlı ve doğru 
b�r şek�lde karşılanmasıdır. Proje kapsamında 
öncel�kle Konya ve Aksaray’dak� Üyeler�n / üye 
olmayanların Odaların faal�yetler� �le �lg�l� �ht�yaç ve 
sorunları �le �ş hayatına �l�şk�n b�lg�lere ulaşmada 
beklent� ve öner�ler�n� anlamak amacıyla Üye İht�yaç 
Anal�z� Anket Çalışması gerçekleşt�r�ld�. Konya’da 
1000, Aksaray’da �se 250 firmaya uygulanan 
anket sonuçları değerlend�r�lerek Araştırma 
Sonuç Raporları hazırlandı. Bu rapor sonuçları 
Konya T�caret Odası ve Aksaray T�caret Odası’nda 
kurulacak Üye H�zmet Merkezler�n�n hang� 
h�zmetlere öncel�k vermes� gerekt�ğ� konusunda 
b�lg� sağladı. Proje kapsamında, Konya T�caret Odası 
ve Aksaray T�caret ve Sanay� Odası’nın g�r�şler�nde 
Üye H�zmet Merkez� ofisler� oluşturuldu ve tefr�ş 
ed�ld�. Konya T�caret Odası Üye H�zmet Merkez�nde 
4 personel, Aksaray T�caret ve Sanay� Odası Üye 
H�zmet Merkez� �ç�n 1 personel, “Üye H�zmet Merkez� 
Tems�lc�s�” olarak görev yapmaya başladı. Üye 
H�zmet Merkez� Tems�lc�ler�ne, proje kapsamında 
�ş�n gerekt�rd�ğ� yeterl�l�klere sah�p olacak şek�lde 
10 farklı başlıkta K�ş�sel Gel�ş�m Eğ�t�mler� ver�ld�. 
Sonrasında �se tems�lc�ler, Odaların faal�yetler�n� 
uygulamalı olarak görmeler� amacıyla Oda 
B�r�mler�nde oryantasyon programına tab� tutuldu. 
Üye H�zmet Merkez� öncel�kle üyeler�n Odaya 
gelmeden �şlemler�ne �l�şk�n b�lg�y� alab�leceğ� b�r 
Çağrı Merkez� h�zmet� verecekt�r. Bu amaçla, Üye 
H�zmet Merkez�’nde kullanılmak üzere Üye İl�şk�ler� 
Yönet�m� ve Çağrı Merkez� Yazılımı tasarlanmıştır. 

PANDEMİ DÖNEMİNİN 
BİLGİ DURAĞI ATSO

H�zmet B�namız arkasında yer 
alan kısma kuracağımız yen�leb�l�r 
enerj� santraller� �le karşılanacak ve 
artan elektr�ğ� devlete satarak bu 
alanda odamızın enerj� tasarrufunu 
sağlanacak. Odanın hazırladığı 
proje kapsamında destek alınarak 
yapılacak proje şehr�m�zde bulunan 
5 b�n üyem�ze örnek teşk�l edecekt�r. 
Böylel�kle yen�leneb�l�r enerj� kaynak 
yatırımlarının �l�m�z yatırımcıları 
arasında  yaygınlaştırılmasına aracılık 
edeceğ�m�z� düşünüyoruz.

Üyelerimize yenilenebilir enerji 
kaynaklarından elektrik üretiminde 
model olmayı hedefliyoruz

ATSO Başkanı 
Cüneyt Göktaş

Üye Hizmet 
Merkezi Kuruldu

Dış Ticaret Ofisi 
hayata geçirildi



Sanayi üretim endeksi, ekim ayında yıllık bazda yüzde 10,2 arttı. Pi-
yasa beklentisi artışın yüzde 7 civarı olacağı yönündeydi.

Sanayi üretim endeksi, ekim ayında takvim etkisinden arındırılmış ve-
rilere göre yıllık bazda yüzde 10,2 arttı. Piyasa beklentisi artışın yüzde 7 ci-
varı olacağı yönündeydi.

TÜİK'ten yapılan açıklamaya göre, sanayinin alt sektörleri incelendi-
ğinde, 2020 yılı Ekim ayında madencilik ve taşocakçılığı sektörü endeksi 
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 0,4, imalat sanayi sektörü endeksi 
yüzde 11 ve elektrik, gaz, buhar ve iklimlendirme üretimi ve dağıtımı sek-
törü endeksi yüzde 5,5 arttı.

Sanayi üretimi aylık yüzde 1,1 arttı. Sanayinin alt sektörleri incelendi-
ğinde, 2020 yılı Ekim ayında madencilik ve taşocakçılığı sektörü endeksi 
bir önceki aya göre yüzde 0,6 azaldı, imalat sanayi sektörü endeksi yüzde 
1,4 arttı ve elektrik, gaz, buhar ve iklimlendirme üretimi ve dağıtımı sek-
törü endeksi yüzde 2,5 azaldı.

ODA AİDAT BORÇLARINA YAPILANDIRMA
Gelir Vergisi, Kurumlar Vergisi, KDV, MTV, ÖTV, tüm idari para ceza-

ları, KYK borçları ve Hazine alacaklarını kapsayan vergi borcu yapılan-
dırmasına ilişkin düzenleme, TBMM Plan ve Bütçe Komisyonunda kabul 
edildi. Söz konusu düzenleme, vergi ve SGK prim borçları ile birlikte 
vergi cezaları, gecikme faizleri ve gecikme zamları; trafik, seçim, nüfus 
para cezaları; Karayolu Taşıma Kanunu'na göre kesilen para cezaları; ka-
rayollarından usulsüz geçişler nedeniyle kesilen para cezaları gibi tüm 
idari para cezalarını kapsıyor. Öğrenim katkı kredisi ve öğrenim kredisi 
borçları, ecrimisiller, haksız alınan destekleme ödemeleri, kaynak kulla-
nımı destekleme fonu, taşınmaz kültür varlıklarının korunmasına katkı 
payı da vergi yapılandırması kapsamında olacak. Yapılandırmadan fay-
dalanmak isteyenler, borçlarını maksimum 18 taksitte ödeyebilecek. Tak-
sitler iki ayda bir ödenecek. İlk taksit tarihine kadar peşin ödemenin ya-
pılması durumunda, işleyen faizler silinecek. İlk taksit ödemesi, Ocak 
2021'de gerçekleştirilecek. Sosyal güvenlik primleri idari cezaları, gecik-
me cezaları ve faiz zamları da yapılandırılabilecek. TOBB, TESK, Barolar 
Birliği, TÜRMOB, ihracatçı birliklerinin aidat ödemeleri de yapılandırma-

ya dahil olacak. Konu hakkında açıklama yapan Aksaray Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş yaptığı açıklamada; “ 
Yapılandırma imkanını, birçok sektörün dört gözle beklemektedir. Yapı-
landırma çalışması, esnafın içinde bulunduğu zorlu süreci en az hasarla 
atlatmasında önemli bir destek olacaktır. 2020 Yılında ülkemizde 
görülmeye başlanan Pandemi dolayısıyla esnaflarımız aylardır kritik dö-
nemlerden geçmektedir. Bu dönemde işyerini kapatmak zorunda kalan 
ya da işlerine ciddi düşüşler meydana gelen işletmelerin finansman den-
geleri altüst olmuştur. Bu da doğal olarak vergi, prim ve diğer kamu ala-
caklarının ödenmesine yansımıştır. Bu süreçte borçlar ertelense ve es-
naflarımıza yönelik krediler esnafımızı rahatlatsa da yapılandırmayla bir-
likte yeni bir nefes almış olacaktır. Borç yapılandırmasını içeren düzen-
leme TBMM’de kabul edilmiştir. En kısa sürede de hayata geçirilmesini 
bekliyoruz. Bu sayede esnafımız borç yükünden kurtulacak ve devleti-
miz de alacaklarını tahsil etmiş olacak. Tüm esnaflarımıza ve iş dünya-
mıza hayırlı olsun” şeklinde konuştu.

Konya - Aksaray

ÜYE HİZMET MERKEZİ HAYATA GEÇİRİLDİ

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası, Konya Ti-
caret Odası, Chemnitz Ticaret Odasının Üye Hiz-
met Merkezi Projesinin tanıtım toplantısı 
COVİD-19 nedeniyle zoom programı üzerinden 
gerçekleşirken, toplantıya Konya Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Öztürk, Aksaray 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Cüneyt Göktaş, Chemnitz Ticaret Odası Yönetim 
Kurulu Üyeleri ile Konya ve Aksaray’ın basın 
mensupları katılım gösterdi. Toplantının açılış 
konuşmasını yapan Konya Ticaret Odası Başka-
nı Selçuk Öztürk, yaptığı açıklama da; “ Üyeleri-
nin sürdürülebilir rekabet gücünün ve kurum-
sal vizyonunun artırılması, bölge ve Türkiye eko-
nomisinin dünya ölçeğinde geliştirilmesi vizyo-
nu ile yola çıkan Konya Ticaret Odası, Avrupa 
Birliği'nin finansal desteği ile “Üye Hizmet Mer-
kezi” projesini geliştirmiştir. Bu projenin temel 
amacı, Konya Ticaret Odası ve Aksaray Ticaret 
ve Sanayi Odası’nın hizmet kapasitesinin artı-
rılması ve böylece üyelere daha iyi hizmet ve-
rebilmelerini sağlamaktır. Üye Hizmet Merkezi 
Odanın üye ile temas eden ilk noktası olacaktır. 
Burada amaç Müşteri İlişkileri Yönetim Siste-
mini uygulayarak üye taleplerinin mümkün ol-
duğunca servislere çıkmadan Üye Hizmet Mer-
kezi’nde hızlı ve doğru bir şekilde karşılanma-
sıdır. Proje kapsamında öncelikle Konya ve Ak-
saray’daki Üyelerin / üye olmayanların Odaların 
faaliyetleri ile ilgili ihtiyaç ve sorunları ile iş ha-
yatına ilişkin bilgilere ulaşmada beklenti ve öne-
rilerini anlamak amacıyla Üye İhtiyaç Analizi 
Anket Çalışması gerçekleştirildi. Konya’da 1000, 
Aksaray’da ise 250 firmaya uygulanan anket so-
nuçları değerlendirilerek Araştırma Sonuç Ra-
porları hazırlandı. Bu rapor sonuçları Konya Ti-
caret Odası ve Aksaray Ticaret Odası’nda kuru-
lacak Üye Hizmet Merkezlerinin hangi hizmet-
lere öncelik vermesi gerektiği konusunda bilgi 
sağladı. Proje kapsamında, Konya Ticaret Odası 
ve Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası’nın girişle-

rinde Üye Hizmet Merkezi ofisleri oluşturuldu 
ve tefriş edildi. Konya Ticaret Odası Üye Hizmet 
Merkezinde 4 personel, Aksaray Ticaret ve Sa-
nayi Odası Üye Hizmet Merkezi için 1 personel, 
“Üye Hizmet Merkezi Temsilcisi” olarak görev 
yapmaya başladı.Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş 
ise toplantıda yaptığı konuşmasında; “Konya Ti-
caret Odasının Öncülüğünde, Chemnitz Ticaret 
ve Sanayi Odası ile Odamızın 2019 Yılında Haya-
ta Geçirilen, Avrupa Birliği projesi olan üye hiz-
met merkezimizin hayırlı olmasını diliyorum. Yıl-
lardır üyelerimizin en büyük ihtiyaçlarından bi-
risi iletişim noktasında tek çatı altında buluşa-
bileceği bir yapı oluşturabilmekti. Bu ihtiyaçtan 
yola çıkarak hayata geçirilen bu proje, üyelerle 
iletişim noktasında son yılların en verimli pro-
jesi olarak karşımıza çıkmaktadır. Projenin ha-
yata geçmesi ile birlikte üyelerimiz herhangi 
bir sorun öneri talep bilgi noktasında tek bir 
kanal aracılığı ile odamıza ulaşabilecek ve bu 
kanal aracılığı ile zamandan tasarruf ederek iş-
lemlerini yaptırabilecekler. Bu Projenin Bütçe 
Noktasında Avrupa Birliğinin Finansal Desteği 
ile ortaya çıkması da ayrı bir önem arz etmek-
tedir. Oda faaliyetleri, güncel duyurular, iş 
kurma süreçleri ve gerekli belgeler, yatırım 
alanları, devlet destekleri ve iştirakler başlık-
ları altında hizmet verecek olan üye hizmet 
merkezimizde, proje kapsamında ışın gerektir-
diği yeterliliklere sahip olacak şekilde 10 farklı 
başlıkta kişisel gelişim eğitimleri verilen per-
sonelimiz tarafımızdan yönetilecektir. Bu dü-
şünceler ile üyelerimize odaya gelmeden çağrı 
merkezimiz üzerinden hizmet verecek olan üye 
hizmet merkezimizin hayırlı olmasını diliyor, 
projenin sahibi Konya Ticaret Odasına ve sayın 
yönetim kurulu başkanı Selçuk Öztürk’e des-
teklerinden ve odamız ile yaptığı iş birliklerin-
den dolayı teşekkür ediyorum” Dedi.

SANAYİ ÜRETİM ENDEKSİ, 
EKİMDE BEKLENTİLERİN ÜZERİNDE ARTTI



5

BİLGİLENDİRİYORUZ



2021
Hoşgeldin

Fatih Tekin
Meclis Başkanı

Cüneyt Göktaş
Yönetim Kurulu  Başkanı

Ahmet Kulak
Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcısı

Ahmet Sökmen
Yönetim Kurulu Üyesi

Ahmet Koçaş
Meclis Üyesi

Alparslan Bayraktar
Meclis Üyesi

Ahmet Pektaş
Yönetim Kurulu 

Sayman Üye

Cebrail Çınar
Yönetim Kurulu Üyesi

Enver Şanlı
Meclis Üyesi

Emin Eroğlu
Meclis Üyesi

Gürsel Özkan
Meclis Üyesi

Hasan Demir
Meclis Üyesi

H.Hasan Ünver
Yönetim Kurulu Üyesi

İbrahim Talaşlı
Meclis Üyesi

Kerim Yardımlı
Meclis Üyesi

Musa Akoda
Yönetim Kurulu Üyesi

Murat Eskil
Meclis Üyesi

Murat Koyuncu
Meclis Üyesi

Mustafa Et
Meclis Üyesi

Mahir Sarı
Meclis Üyesi

Ömer Karacagün
Meclis Üyesi

Ömer Gizlenci
Meclis Üyesi

Özcan Ceylan
Yönetim Kurulu Üyesi

Rafet Altınpınar
Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcısı

Ramazan Erol
Meclis Üyesi

Seyfettin Karagöz
Meclis Üyesi

Sefer Dilekçi
Meclis Üyesi

Turgay Gümüşay
Meclis Üyesi

Uğur Etlik
Meclis Üyesi

Yasin Kuyucu
Meclis Üyesi

Yeni Yılınız Kutlu Olsun



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, 81 ilde Ticaret ve Sanayi Odaları ta-
rafından başlatılan Gün Birlik Günü Kampanyası hakkın-
da açıklamalarda bulundu. Pandemi döneminde kısıtla-
malarında etkisiyle zor günler geçiren yerel esnaflara 
destek olmak amacıyla başlatılan bir kampanya olduğu-
nun altını çizen ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama 
da “Ülkemizin ve Dünya’nın içinde bulunduğu Covid-19 
Pandemi döneminde en çok etkilenen işletmelerimiz şüp-
hesiz küçük ve orta ölçekli yerel esnaflarımız olmuştur. 
Günlerce işletmelerini kapatmak durumunda kalmış 
çoğu zamanda günlük ihtiyaçlarını bile karşılayamaya-
cak şekilde işyerlerini kapatmak zorunda kalmışlardır. İş 
dünyası olarak bizlerin ve vatandaşlarımızın şu an üzer-

lerine düşen en büyük görevlerden biriside yerel esnafı-
mızı desteklemektir. Ülke olarak tarihimiz boyunca bizler 
birçok zorlukların içerisinden birlik ve beraberliğimiz ile 
çıkmayı başardık. Bu günlerde yakın zamanda geçecek-
tir. Bu noktada başlatılan kampanya ’ya tüm şehrimizi 
davet ediyoruz. Anadolu insanının en güzel temsili olan 
Aksaray Halkı bugüne kadar hem devletine hem de şeh-
rine her daim desteğini esirgememiştir. Bu günlerde biz-
lerden destek bekleyen ve bizlere hasret kalan yerel es-
naflarımızın yüzlerini güldürmek adına temel ihtiyaçları-
mızı yerel esnaflarımızdan yaparak onların yanında ol-
duğumuzu göstermeliyiz” Dedi.

ATSO BAŞKANI GÖKTAŞ'TAN 

GÜN BİRLİK GÜNÜ KAMPANYASINA ÇAĞRI

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı Salonunda gerçekleştirilen 
toplantıya kentteki tüm STK’lar katıldı. STK başkanları adına bir açıkla-
ma yapan Aksaray Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Hamit Özkök, “Aksaray 
İl Özel İdaresinin 20 Kasım 2020 bütçe görüşmeleri sonrası meclise 
üyesi bulunan bütün partilerin meclis üyeleri, meclis başkanı ve il özel 
idaresi genel sekreterinin aracılığı ile ilimiz valisini, ilin sorunlarıyla ilgili 
istişare yapmak üzere davet etmişlerdir. Bu toplantı, mecliste gurubu bu-
lunan siyasi partiler ile il özel idaresinin en çok yatırım yapacağı ku-
rumların birim amirlerinin de katılımı ile il özel idaresi genel sekreterli-
ğinde gerçekleşmiştir. Böyle bir durum ortadayken gerçekle hiçbir ilgisi 
olmayan, kasıtlı, taraflı ve kamuoyunu yanıltacak şekilde “Kentte yatırım 
toplantısını AK Partililerle yaptı” haberini yapmak bildiğiniz gibi bir basın 
kuralınca etik kuralları ile hiçbir şekilde bağdaşmamaktadır. Sayın Ak-
saray valimiz sizlerin de yakından tanıdığı, ilk günden itibaren yaptığı ça-
lışmalar, ziyaretler ve açıklamalarla siyasi, dini ve fikri mensubiyetleri 
ne olursa olsun hiçbir vatandaşımızı ötekileştirmemiş, yargılamamış ya 
da dışlamamıştır. Aksi, Aksaray’ın özlemle beklediği, birlik beraberlik, 

sevgi ve kardeşlik tesisinde çok büyük rol oynamıştır. Valimiz Sayın 
Hamza Aydoğdu’ya yönelik yapılan haksız ve yalan beyanları bizleri de-
rinden üzmüştür. Valimiz tarafsız, Aksaray sevdalısı ve herkese eşit me-
safede olduğuna, gece gündüz çalıştığına inanıyoruz. Bildiğiniz gibi vali-
miz devletin valisi ama Aksaray’da halkın adamı olarak halkla bütünleş-
miş, STK’ların götürdüğü her projeye, vatandaşın sunduğu her oruna 
çözüm odaklı çalışmaları ile bizleri mest etmiş, çözüm odaklı çalışmala-
rıyla Ankara’dan birçok sorunumuz sonuç bulmuştur. Valimizle birlikte 
şehrimiz bir heyecan yakalamış, bu heyecanı, bu dinamizmi, şehrin di-
namikleriyle çalışan, ruhuyla hareket eden bu valiyi kimsenin yıpratma-
sına ve dışlamasına izin vermeyeceğiz” dedi. Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Cüneyt Göktaş, “Aksaray’ın birlik ve beraberliğin bir gös-
tergesidir. Biz Aksaray STK’ları olarak, Aksaray’ın idarecileri olarak, mil-
letvekillerimiz olarak Aksaray olarak kenetlenmiş durumda çalışmakta-
yız. Bu çalışmanın her hangi bir şekilde baltalanmasını istemiyoruz. Ak-
saray, gerçekten yakalamış olduğu bu ivmeyle valimizin de önderliğinde 
güzel işler yapmakta. Bu işlerimize biz devam etmek istiyoruz. Hiç kim-

senin bunu baltalamasına izin vermeyi düşünmüyoruz” şeklinde konuş-
tu. Basın Açıklamasına, Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası, Aksaray Ticaret 
Borsası Aksaray Esnaf ve Sanatkârlar Odası Birliği, Aksaray Ziraat 
Odası, Aksaray Serbest Muhasebeciler ve Mali Müşavirler Odası, Aksa-
ray Ziraat Mühendisleri Odası, Aksaray Veteriner Hekimler Odası, Aksa-
ray Koyun Keçi Yetiştiricileri Birliği, Aksaray Damızlık Sığır Yetiştiricileri 
Birliği, MÜSİAD, AKMÜB, ASKON, AKSÜTBİR, HAYKOB, TARKOB Başkanları 
Katılım Gösterdi.

AKSARAY SİVİL TOPLUM KURULUŞLARI ORTAK BASIN AÇIKLAMASI

Bankkart Tedarik Zinciri Finansman Projesi 
Lansmanı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ziraat Bankası 
Genel Müdürü Hüseyin Aydın’ın katılımıyla 
gerçekleştirildi. Hisarcıklıoğlu ve Aydın’ın imza attığı 
protokol ile ticari mal alım-satımlarında kolay 
finansman imkânı için işbirliğine gidildi.  TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu burada yaptığı 
konuşmada, Ziraat Bankası ile çok önemli bir iş 
birliği başlattıklarını ifade ederek, “Tüm üyelerimize, 
ticari mal alım-satımlarında, güvenli ticaret sistemi 
ve kolay finansman imkânı getiriyoruz. Böylece 
tedarik zincirinin aksamadan sürdürülmesine ciddi 
bir katkı sağlıyoruz. Ziraat Bankkart ile ekonomiye 
kazan-kazan anlayışını getirmiş oluyoruz. Tedarik 
Zincirinin işleyişini ve devamlılığını 
kolaylaştırıyoruz. Alıcı ve satıcının güven içinde 
alışveriş yapmasının önünü açıyoruz” dedi. Bu 
sayede, üreticilerin veya satıcıların, tahsilat ile 
uğraşmadan, güven içinde mallarını 
satabileceklerine işaret eden Hisarcıklıoğlu, 
“Sattıkları mal bedelini, alacak riski taşımadan, 
Ziraat Bankası garantisiyle peşin ya da taksitli 
alacaklar. Böylece nakit akışını öngörülebilir hale 
getirmiş olacaklar. Alıcılar da uygun vade ve 
maliyette finansman temin ederek, tedarik 
ihtiyaçlarını karşılayacaklar. 1,5 seneye ulaşan kredi 
imkanına kavuşacaklar. Ödemelerini, esnek 
vadelendirme ile yapacaklar. Böylece nakit 

akışlarını rahatlatacaklar. Yani kısaca, mal almak 
gerekince, bu kart ile para ödemeden satın alma 
yapılıyor. Satıcı da, bu kimdir diye endişe etmeden 
malını güvenle satıp, parasını bankadan tahsil 
ediyor” ifadesini kullandı.

ATSO BAŞKANI GÖKTAŞ’TAN İŞ DÜNYASINA 
MÜJDE

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Cüneyt Göktaş, geçtiğimiz günler içerisinde 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu ile Ziraat Bankasının 
yapmış olduğu toplantı neticesinde güçlerin birleş-
tiğinin altını çizerek güvenli alışverişin hayata geçi-
rildiğini belirtti. Konu hakkında açıklamada bulunan 
ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da; “Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliğimiz ile Ziraat Bankası güç-
lerini birleştiriyor, tedarik zinciri finansmanını güç-
lendiriyordur. Alıcı ve satıcı arasında Güvenli Ticaret 
Sistemini kurmayı sağlayan Bank kart Başak ile üye-
lerimiz alımlarda 540 güne kadar vade ve düşük ma-
liyet avantajlarından yararlanacaktır. Alıcı ve satıcı-
nın güven içinde alışveriş yapmasının önünü açıyo-
ruz. Üreticiler ve satıcılar tahsilat ile uğraşmadan 
güven içinde mallarını satacaklardır. Alıcılarda 
uygun vade ve maliyette finansman temin ederek, 
tedarik ihtiyaçlarını karşılayacaklardır. Bu kapsam-
da hayata geçirilen alıcı ve satıcı arasındaki güvenli 
ticaret sisteminin iş dünyamıza hayırlı olmasını dili-
yorum” Dedi.

Ziraat Bankası ve TOBB’dan 
ticari mal alım-satımlarında 
kolay finansman için işbirliği
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